
               
21 January 2019  Circular Number: C1828 
 
Dear S3 Parents 

Seminar on Elective Subject Selection for S3 Students 
 
Students can study 3 electives in addition to the 4 core subjects (Chinese Language, English Language, Mathematics 
and Liberal Studies) in the New Senior Secondary Curriculum and the school has therefore organized a great number 
of activities about elective choices for S3 students this academic year to help them understand the New Senior 
Secondary Curriculum, to discover their interests as well as abilities, and to prepare them to choose the most suitable 
electives to study. The Academic Affairs Committee and the Career and Life Planning Committee will jointly hold the 
captioned seminar for parents and students as introduction to the elective choices in the next academic year.    
Details are as follows: 
 
Date:   9 March 2019 (Saturday) 
Time:  3:00 p.m. to 5:00 p.m. 
Venue:  School Hall 
Content: Introduction of S4 Core and Elective subjects, each subject’s admission requirement, and  
 university admission requirements, etc. 
 
Due to the great significance of subject choice decision on students’ future development, your child must attend this 
seminar.  You are also strongly encouraged to accompany your child to attend this seminar and find out details of 
elective choices. 
 
Kindly fill in the reply slip and remind your child to return it to the General Office collection box. 
 
Yours sincerely, 
 
 
 
Ng Miu Yee 
Principal 
Carmel Secondary School 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reply Slip 
回 條 

 (to be submitted to the monitor on 25 January for collection in the circular box outside the General Office) 
 (請班長收集並於 1 月 25 日交回校務處通告收集箱) 

 
To: Ms Ng, Principal    Date: 25 January 2019 
致：伍校長 日期：二零一九年一月廿五日 
 
*Please put a tick ‘’ in an appropriate box ‘□’. 
請在適當的□上加上「」號 

 
I have read the circular (C1828) and been informed about the seminar on Elective Subject Selection for S3 Students.  
敬覆者: 頃接 貴校來函(C1828)得悉「中三選科講座」事宜， 
   

  □  I will attend the talk in the afternoon of 9 March. 
  本人將依時出席 貴校三月九日下午之講座。 

    (Number of parents attending 家長出席人數：_________)， 
   (Number of students attending學生出席人數：_________)。 
    

   □ I will not attend the talk. 本人未克出席講座。 

 

Class: ___________         Class Number: ____________  Student’s Name: ________________________            
班別                      學號 學生姓名 
         
Parent’s Signature 家長簽署: __________________________  

  



 
學校通告C1828號 

有關中三選科講座事宜 
 
敬啟者：本校新高中課程除中、英、數及通識科必修外，學生可以修讀三科選修科。本學年多次為     
中三同學舉辦選科活動，希望同學了解高中學制、多認識自己的興趣和能力，正確地選讀最合適的   
科目。為了向家長和同學介紹下學年的選科事宜，教務組與事業及生涯規劃組合辦「中三選科講座」，

詳情如下： 
 

日期： 二零一九年三月九日(星期六) 

時間： 下午三時正至五時正 

地點： 本校禮堂 

內容： 介紹中四各班的必修及選修科目、各科入讀條件、派位原則及大學選科要求等。

 

    由於選科抉擇對學生日後的發展有極大影響，  貴子弟必須出席是次活動，盼望 台端也能撥冗

與  貴子弟一同出席，了解有關選科詳情。 

 

    現請 台端填妥下列回條，並著 貴子弟交回學校校務處收集箱，以便校方統計為荷！ 

此  致 

各位中三級家長  

       迦密中學校長 

                                                                       伍妙儀啟 
 

主曆二零一九年一月廿一日 

 


